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Referat fra bestyrelsesmøde, den 3.1.2012 kl. 19.00 i Resenbro Lokalråd. 
 
Fraværende: Ingen 
 
1 punkt.  Inviterede: Klaus Wandahl, Kenneth Poulsen, Michal Andersen. 
 Forkortelse for de inviterede er KKM 
  

KKM vil gerne have bedre trafiksikring på Skjellerupvej.  
 Der er kommet flere børn i Skjellerup bla. Dagpleje. 
 KKM vil gerne have lokalrådet hjælp til at trafiksikre Skjellerupvej,  

Resenbro Lokalråd har tidligere fået sat chikaner op på Skjellerupvej ud for 
Vima lister. 
KKM fremlagde trafikmålinger fra 2008 og 2009 der viser at antallet af biler 
pr. døgn er steget fra 542 biler i 2008 til 721 i 2009, en kraftig stigning. 
Trafikmålingen viste at 38% af bilerne overholdt fart grænsen, 62% kørte 
med højere hastighed end det tilladte. Ligeledes køres der stærkt omkring 
skolen. 
 
Lokalrådet forslog at KKM lave en beskrivelse af problemstillingen for 
området, lokalrådet opfordre KKM til at lave en prioriterings liste, hvor ønsker 
KKM at der først laves trafiksikring. Beskrivelse fremsendes til Henrik Busch. 
Der er 3 problemstillinger Resenbro by, mellemstykket mellem Resenbro og 
Skjellerup og Skjellerup by. 
Lokalrådet vil fremlægge dette for nærdemokratiudvalget den 18. januar, og 
efterfølgende arbejde med sikring af Skjellerup vej, i samarbejde med 
Silkeborg kommune.       

 
1. punkt.  Godkendelse af referat 

Se sidste referat: sidste referat 
 
2. punkt.  Aktuelt bestyrelsesarbejde 
 
3. punkt.  Nyt fra formanden. 
 
4. punkt.  Nyt fra udvalgene: 
 

Byplanlægning: Vima arbejder med Lokalplan for området, forslag fremsendes 
til Henrik Busch 

                 
                Natur/kultur: 
 
                Trafik:  
                 
                               

http://www.resenbro-lokalraad.silkeborgkommune.dk/forside/aktiviteter/samarbejde+mellem+foreninger+i+resenbro
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5. punkt.  Diskussion af udvalgte emner:  

 
Lokalrådet gennemgik den power point præsentation der skal fremlægges for 
nærdemokratiudvalget den 18. januar 

 
6. punkt.  Eventuelt. 
                 
 
 
28.1.2012/tps 
 


